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Onderwerp vraag: 
 

Overlast op parkeerplaats bij sportcentrum Zandzee te Bussum gemeente Gooise Meren 

 

Wij, raadsleden van het CDA, zijn aangesproken door verschillende inwoners van Gooise Meren  in Bussum 
dat er regelmatig laat in de avond en de nachtelijke uren ernstige overlast wordt veroorzaakt  door groepen  
jongeren op en nabij de parkeerplaats van sportcentrum de Zandzee te Bussum. 
 
1) Is het college hiervan op de hoogte?  
Nee.  
Door de gemeente is geïnformeerd bij de politie, jongerenwerkers van Versa en intern bij de gemeente. Bij geen 
van de partners waren er recente meldingen van overlast bij de Zandzee bekend. 
 
2) Zo ja, wordt er tegen opgetreden?  
Sinds het bekend is dat er overlast is bij de Zandzee wordt er in de avonduren door de jongerenwerkers en de 
Boa’s gecontroleerd bij de hangplek van jongeren. Ook de politie is sinds het bericht in Bussums Nieuws op de 
hoogte van deze problematiek en gaan bij de Zandzee  controleren.  
 
3) Zijn er al gesprekken geweest met de direct omwonende inwoners?  
Gezien het feit dat er geen meldingen bij  de politie, jongerenwerkers en gemeente bekend zijn  
is het ook niet bekend welke omwonenden overlast ervaren.  
 
Graag worden wij geïnformeerd tijdens het vragen uurtje over de huidige stand van zaken of over de aanpak 
om in de toekomst de overlast te voorkomen.  
De aanpak van jongerenoverlast zal tijdens het themauur – jeugdoverlast- door wethouder Struik worden 
behandeld. 
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